
Algemene ledenvergadering Bjerjozka, 
6 maart 2018 

 

Aanwezig: Gerda Hindrik, Charlotte Kramer, Renske de Vreede, Jannie Barwegen, Trui Woudstra, 
Herman Slagmolen, Gerie Snoeren, Jacques de Vet, Ans de Goede, Peter Trompert, Maud 
Oosterbeek, Henny Bebelaar. 
Afwezig met bericht: Andre Fijan, Leo en Margo Bisschop, Trees Frigge. 
Afwezig zonder afbericht: Chris Slagmoolen, Ed Oosting, Marina Louwerse, Wil Besseling, Wim van 
den Doorn. 
 
1.Opening/Mededelingen 
Ans opent de vergadering en heet iedereen welkom, er is weer cake bij de koffie. We zitten niet in ’t 
Rak, maar in de gezamenlijke ruimte. Ans wil graag punt 3 op de agenda, kernpunten opinieblad/visie 
bestuur na punt 6 behandelen. Eerst een terugblik op het afgelopen jaar, daarna een peiling over de 
toekomst van Bjerjozka en een verslag van het gesprek met de dirigent op 12 februari 2018. 
 
2.Notulen ALV 21 maart 2017  
Pag. 1: bij de takenverdeling in het bestuur staat bij PR Trees vermeld, dat moet Trui zijn. Verder zijn 

er geen op- of aanmerkingen en de notulen worden vastgesteld. 

3.Jaarverslag 2017 
Wat in het jaarverslag opvalt zijn de vele activiteiten, kerkdiensten en concerten die er georganiseerd 
zijn. Dit heeft helaas niet geleid tot meer leden. Renske merkt op dat er projectleden voortijdig zijn 
vertrokken bij de alten. Na het Hylarion project gaan we evalueren. Van Gertruud weten we, dat ze 
het mooie muziek vond, maar ze had het te druk op dit moment om er goed aandacht aan te kunnen 
geven. Trui vraagt of we al weten waar we nog meer met het koor uit Poznan zingen. We weten nu 
dat Hoorn de grote kerk in Schagen heeft kunnen vastleggen. 
Jannie vraagt wie het ‘lief en leed’ gaat doen, omdat Margo straks geen lid meer is. Men kan zich 
opgeven!  Verder zijn er geen vragen en het verslag wordt goedgekeurd. 
 
4.Financieel jaarverslag/kascontrole 2017 
Het financiële plaatje is niet goed, na veel plussen en minnen is er een tekort van bijna € 5000 op de 
begroting voor 2018. Om de lopende kosten, dirigent, huur repetitieruimte te kunnen betalen, 
hebben we 32 leden nodig en we hebben er straks 18. We weten nu dat er twee projectleden lid 
worden. Van de concerten houden we na aftrek van kosten ook niet genoeg over.  Peter geeft nog 
verder uitleg over balans etc. De kascontrolecommissie, te weten, Gerie en Renske hebben kritisch-
welwillend gekeken naar de cijfers en décharge gegeven, met veel dank aan Peter! 
 
5.Actueel 
Korenuitwisseling: voor de ontvangst en de concerten van het koor uit Poznan bij ons is nu alles 
geregeld. Er is onderdak, er is een kerkdienst (Oudorp) en er zijn twee concerten. (De Blije Mare, 
Schagen) en er is een gezamenlijke maaltijd in De Blije Mare op 29 april. 
Onze reis naar Poznan van 20-24 september: het hotel is geregeld en in principe is er een bus 
geregeld. Daarnaast wordt nog onderzocht of vliegen een optie is. Hoorn is hier mee bezig. Vliegen is 
echter wel duurder en de bus moet ook wel vol zijn om de kosten te drukken. Dus…… wordt 
vervolgd. 



Renske zegt dat ze pas kan beslissen over deze reis als ze weet hoe de toekomst van het koor is en 
daar sluiten zich meer mensen bij aan. Wij voelen loyaliteit t.o.v. Indrik én willen natuurlijk liever niet 
dat de reis naar Poznan niet door kan gaan door de situatie waarin Bjerjozka zich nu bevindt.  
 
A.s. Vrijdag is er een gezamenlijke repetitie in Hoorn. Er is een try-out in De Blije mare op 11 april en 
de uitvoeringen zijn op 15 april in Egmond en op 22 april in Hoorn. 
 
 
 
6.Kernpunten uit het opinieblad/visie bestuur 
Ans dankt iedereen voor het uitgebreide invullen van het opinieblad, er is goed op gereageerd en er 
spreekt een grote betrokkenheid van de leden uit. Iedereen heeft de samenvatting van Maud 
gekregen. Wat eruit naar voren komt, is dat men tevreden is over alle activiteiten het afgelopen jaar, 
tevreden over dirigent (maar wel met de bekende opmerkingen over zijn vele praten, geen 
betrokkenheid bij de leden, weinig contact). Het vorige bestuur heeft hier veel aandacht aan 
besteed. Wij accepteren dat het is zoals het is én zien meer de andere kwaliteiten van Sergé als 
dirigent.  
Renske: de kwaliteit van het koor is achteruitgegaan. Dat heeft te maken met de terugloop van het 
aantal leden, er zijn goede stemmen verdwenen. Hoe kunnen we gegeven de huidige situatie toch de 
kwaliteit borgen/verhogen? 
Ans: de leden die gebleven zijn, hebben wel iedere keer weer de draad opgepakt. Er is een groot 
appel gedaan op ons zelfvertrouwen. Waardering hiervoor!  
 
Hoe nu verder? 
 
Er worden op hoofdlijnen 3 opties besproken. Alle 3 de opties vragen nadere uitwerking. Er wordt 
deze avond geen besluit genomen. 
De reacties van de zangers worden meegenomen in het voorstel/besluit van het bestuur. 
Ook zal dit besproken worden met Sergé. 
 

• Bjerjozka wordt opgeheven.  
 

• Verdergaande samenwerking met Indrik. Dit vraagt nadere uitwerking én is nog niet met 
Indrik besproken. In deze optie blijven wel twee koren bestaan, de opbrengsten en de kosten 
worden gedeeld. Levert dat wel wat op?  

 

• Doorgaan als een klein ensemble, met projectleden, repeteren van oktober tot april plus 1 a 
2 concerten/kerkdiensten. Vraag hierbij is met name of Sergé hiervan dirigent wil zijn. 

 
We hebben een gesprek gehad met Sergé. Hij ziet met name mogelijkheden voor meer 
samenwerking met Indrik, waarbij de zangers zowel in Hoorn als in Alkmaar kunnen repeteren. Dit 
zou de kwaliteit van de beide koren ten goede komen. Concerten kunnen gezamenlijk gegeven 
worden. 
Wij willen als bestuur wel bezuinigen op repetitietijd en het aantal repetities, maar niet op het 
honorarium van de dirigent en de contributie niet verhogen. 
 
Een greep uit de reactie van de zangers: 
Een contributieverhoging levert nog meer ledenverlies op. Een echte fusie van de twee koren is het 
enige wat zoden aan de dijk zet. Renske zegt dat in het verleden wel gesproken is met de dirigent 
over verlaging van honorarium bij te weinig leden. 
Herman zegt dat het duidelijk is, je hoeft maar naar de cijfers te kijken. We moeten stoppen, we 
maken het Hylarion af en het Poolse koor komt hier en dan sluiten we het af. 



Renske wil nog een keer kijken en een totaalplan maken. Jannie merkt nog op, dat zij al 18 jaar lid is 
en dat 11 jaar met dezelfde dirigent misschien ook teveel is. Ans zegt, dat er een beslissing zal vallen 
vóór de zomervakantie. In ieder geval moet het een goede afsluiting worden, mocht het zover 
komen. 
Peter: eerst nog naar Poznan en dan klaar? Charlotte: maar dan ga ik niet meer mee naar Poznan. 
Ans: De gevolgen van de oprichting van Soglasije, het vertrek van zangers en de concerten in de 
directe omgeving van Alkmaar heeft voor Bjerjozka verstrekkende gevolgen. De inspanningen van de 
afgelopen 2 jaar hebben helaas niet geleid tot meer zangers.  
Jannie: waardig opheffen, daarna kijken wat er nog mogelijk is, eerst vrij zijn. 
Als je alles loslaat, heb je twee handen vrij (Loesje). 
 
Kortom:  
Het lijkt erop dat er geen bestaansrecht meer is voor Bjerjozka, dit raakt ons allen zeer. Wij houden 
van deze prachtige muziek en willen dit graag blijven zingen. 
Het bestuur beraadt zich over de vervolgstappen.  
Eerstvolgende bestuursvergadering is op 26 maart 2018. 
 
Er is niets meer, dat besproken moet worden en er zijn ook geen vragen. Ans sluit de vergadering om 
21.30 uur en dankt iedereen voor de inbreng en het meedenken. Er is een drankje voor iedereen. 
 
 
 
 
 
 
 
Alkmaar, 11 maart 2018 
Henny Bebelaar, notulist. 
 
 
 
 
 
 
 
 


